
Investeringar i fåruppfödning kan i regel också finansieras enligt förordning (EG) nr 950/97 av den 20 maj
1997 om förbättring av jordbruksstrukturens effektivitet (1), under förutsättning att villkoren för investe-
ringsstöd iakttas. Även annat strukturstöd kan betalas ut inom ramen för de regionala programmen enligt
mål 1 eller mål 5b. Detta investeringsstöd kommer att bibehållas enligt rådets nya förordning (EG) nr
1257/1999 av den 17 maj 1999 om stöd från Europeiska utvecklings- och garantifonden för jordbruket
(EUGFJ) till utveckling av landsbygden och om ändring och upphävande av vissa förordningar (2).

När det gäller ull finns det inget särskilt bidragssystem. Eftersom ull inte är någon jordbruksprodukt enligt
bilaga I (f.d. bilaga II) i EG-fördraget, finns det ingen möjlighet att betala ut stöd till ullproducenter inom
ramen för EUGFJ:s garantisektion.

I rådets direktiv 93/119/EG av den 21 december 1993 om skydd av djur vid tidpunkten för slakt eller
avlivning (3) finns vissa bestämmelser med gemensamma minimikrav för denna bransch. Slaktning enligt
Kascher-metoden i ett slakteri för får och getter är enligt direktivet tillåten med hänsyn till det undantag
från kravet på bedövning som avses i artikel 5.2.

Mot bakgrund av parlamentsledamotens uppgifter kommer kommissionen att undersöka huruvida en
begränsning av rituell slakt inom medlemsstaternas territorium under dessa förhållande är förenlig med de
allmänna bestämmelserna i EG-fördraget. Kommissionen godtar att skillnader i nationell lagstiftning i fråga
om bestämmelser för rituell slakt av djur kan leda till snedvriden konkurrens. Detta bör dock bedömas i ett
mycket vidare perspektiv med hänsyn till alla komplexa faktorer i detta sammanhang. För närvarande anser
kommissionen att EG-lagstiftningen bör göras mer ändamålsenlig.

(1) EGT L 142, 2.6.1997.
(2) EGT L 160, 26.6.1999.
(3) EGT L 340, 31.12.1993.

(2000/C 203 E/135) SKRIFTLIG FRÅGA E-1991/99

från Mogens Camre (UEN) till kommissionen

(9 november 1999)

Ämne: Transport av hästar

Den 11 oktober 1999 sände den tyska TV-kanalen ZDF ett program om transport av levande hästar från
Baltikum till Italien. Programmet var producerat av Manfred Karremann.

Djuren transporteras i lastbilar och resan pågår i 100 timmar under förhållanden som strider mot alla
etiska principer.

Känner kommissionen till dessa transporter och kan den vidta åtgärder mot överträdelse av EU:s
bestämmelser om transport av djur?

(2000/C 203 E/136) SKRIFTLIG FRÅGA P-2144/99

från Hiltrud Breyer (Verts/ALE) till kommissionen

(18 november 1999)

Ämne: Bristande kontroller vid transport av slakthästar

Under den senaste tiden har flera chockerande TV-dokumentärer visats om slakthästars lidande då de
transporteras från Östeuropa till Italien. Detta lidande kunde vara mindre, om ändamålsenliga kontroller
gjordes vid gränsövergångarna i Tyskland och Italien. I de flesta fall stannar inte de lastbilar som
transporterar djuren på 24 timmar. Dessutom är det vissa medlemsstater som inte följer de direktiv om
djurtransport som finns.
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